
Bestyrelsesmøde d. 11/5-2022 
Referent: Torben Kjærgaard 

Tilstede:  Niels Svarrer, Berit Benneboe, Gitte Ryom Salomonsen 

1: Rundering i området 

Rundering blev holdt i læ pga kulden…  

Vores aftale med den gamle gartners datter var tilsyneladende strandet et sted mellem 

Anders Hvideland og gartneren, den er nu blevet genoprettet og forsætter dog med en 

mindre prisstigning på et par tusinde. 

 

Det er aftalt at de vil ’brænde’ kanter samt lave en forårsfejning, fejningen vil de melde et 

par dage i forvejen så jeg har en chance for at sende en mail om flytning af biler. 

Desuden har jeg bedt dem kigge på/klippe de træer der hænger faretruende ud over 

langballevej, og aftalt at når vi har en ide om hvad vi vil med Langballe stykket at vi 

kontakter dem og får en pris.  

Berit vender tilbage med nabohøringen fra de berørte… 

 

Kommunen har efter adskillige henvendelser og gentagne fejlslagende løsninger nu fundet 

frem til en bemaling af lampeskærmene som tilsyneladende er det vi kan forvente, 

umiddelbart ikke imponerende når de står ud for et soveværelsesvindue... men det bedste vi 

har set fra dem. 

 

Ang. den larmende ’kasse’ under sendemasten er der tilsyneladende allerede initiativer i 

gang, i forbindelse med noget vedligehold på masten fik Helge navn og telefonnummer på 

de ansvarlige, de nærmeste naboer er blevet bedt om selv at reagere. 

 

Grøn dag blev fastsat til lørdag den 10 september kl. 10.  Indkaldelse sendes ud på mail. 

 

  

 

 

 


